
Afdeling / algemeen

Personeelsbeleid Aldi
We hebben pamfletten uitgedeeld bij lokale Aldi-
winkels om het middeleeuws personeelsbeleid
van het bedrijf aan de kaak te stellen.
Veel SP’ers zijn aanwezig bij de rechtszaak van
Aldi-klokkenluider Willem van den Broek die
succesvol zijn ontslag aanvecht. Nog steeds is het
geen koek en ei bij Aldi, binnenkort wordt het
bedrijf opnieuw voor de rechter gedaagd om het
te dwingen gemaakte afspraken na te komen.

Kinderopvang: vertrouwen geschaad
De SP stelt de gemeenteraad voor om een
commissie in te stellen die onderzoek gaat doen
naar het dossier kinderopvang. Reden: onder
verantwoordelijkheid van CDA-wethouder
Bethlehem is het dossier een wespennest
geworden. Bovendien heeft de wethouder het
vertrouwen geschaad: hij laat de raad denken dat
bezuinigingen nodig zijn omdat Helmond vanuit
Den Haag minder geld zou krijgen.Maar dit is niet
het geval. Echter de meerderheid van de raad
stemt niet in met ons voorstel.

Europese verkiezingen 10 juni
Op 10 juni zijn de Europese verkiezingen. De SP
scoort heel behoorlijk.

Helmond 10,3%
Asten 5,8%
Deurne 8,4%
Someren 4,9%
Laarbeej 7,7%
Gemert-Bakel 9,9%

Actie no claim
De SP steekt veel energie in de actie tegen de

“no claim”. Dit houdt in dat de ziekenfondspremie
wordt verhoogd en dat wie niet ziek wordt geld
terugkrijgt. Asocialer kun je het bijna niet
bedenken, vinden de SP en talloze andere
organisaties. We schrijven in Helmond meer dan
100 organisaties aan (huisartsen, apotheken,
ouderen- en gehandicapten-organisaties, enz.),
organiseren een actiedag op de Markt, zijn
aanwezig bij de landelijke manifestatie en dienen
een motie bij de gemeenteraad in. Helaas wijzen
CDA, VVD en ouderenpartij HSP de motie af.

2 oktober grote demonstratie
Op 2 oktober is de grote demonstratie (300.000
mensen!) tegen de kabinetsplannen. De SP is
prominent aanwezig, we hebben busvervoer
georganiseerd vanuit Helmond.

Debat sociale grondprijs / volkshuisvesting
Via de – lage – sociale grondprijs ruggensteunt de
gemeente van oudsher de sociale woningbouw
maar het college van B en W wil daar vanaf.
Enerzijds om simpelweg te bezuinigen, anderzijds
is het ook een ideologische keuze: solidariteit is uit
de tijd, vindt men. De SP is hier fel tegen gekant,
gelukkig ook een meerderheid van de raad.
Op dat moment welteverstaan, want de discussie
wordt doorgeschoven naar 2005. Inmiddels is
duidelijk dat het college bij haar standpunt wil
blijven, het is opnieuw aan de raad om de knoop
door te hakken. Voor de SP is het huidige
volkshuisvestingsbeleid een van de belangrijkste
thema’s. Helmond telt zo’n 6000 woning-
zoekenden.

Maak Nederland Beter
Eind vorig jaar hebben we de “Maak Nederland
Beter-krant” verspreid  Oplage: 15.000. Die klus
is geklaard dankzij de inzet van vele vrijwilligers.

Jaarverslag november 2003 - februari 2005
Hieronder het jaarverslag van de SP-afdeling Helmond. Het doet verslag aan de hand van een aantal
zaken die er uitspringen. Daarna volgt een kort verslag van de ontwikkelingen in de afdeling plus kijken
we wat terecht is gekomen van de afspraken gemaakt in ons vorige jaarplan. Vervolgens kijken we
naar de toekomst. Meer preciezer: tot en met maart 2006 als de raadsverkiezingen worden gehouden.



Minimabeleid
Onder druk van de Tweede Kamer stelt het
kabinet extra geld ter beschikking aan gemeenten
ten behoeve van chronisch zieken, gehandicapten
en ouderen met een laag inkomen. Deze groepen
worden immers zwaar getroffen door tal van
landelijke bezuinigingsmaatregelen.
Maar Helmond is erg traag met het doorgeven
van het geld. De SP trekt daarom herhaaldelijk
aan de bel, net als andere organisaties zoals het
Gehandicaptenoverleg. Het ziet er nu naar uit dat
het geld beschikbaar komt.

Subsidie voedselbank
De Voedselbank in Helmond verstrekt inmiddels
aan zo’n 600 klanten gratis voedselpakketten.
Vorig jaar werd subsidie aangevraagd bij de
gemeente. Niet doen, adviseert het college van B
en W om vooral formele redenen. Ook voor de
SP geen eenvoudige zaak: het armoedeprobleem
dient toch aangepakt te worden door een
fatsoenlijk sociaal stelsel en niet door
liefdadigheid? Maar omdat op dit punt niks te
verwachten is van het kabinet Balkenende,
hebben we ons toch sterk gemaakt voor
structurele ondersteuning van de Voedselbank.
Bijvoorbeeld door de huisvestingskosten over te
nemen. Maar de raad gaat uiteindelijk niet verder
dan een éénmalige ondersteuning met 10.000
euro.

Kwestie Klein Arsenal
De zaak voetbalclub Klein Arsenal is de
langstlopende kwestie aller tijden.
Wat aanvankelijk begon als een “simpele”
zoektocht naar een voetbalveld dreigt uit te lopen
op een slepend juridisch gevecht. De meest
recente vraagtekens betreffen de rol van het
college van B en W en zijn geplaatst door de SP.
Huisvesting van Klein Arsenal op sportpark
Houtsdonk mag niet duurder uitpakken dan twee
ton. Echter uit recent openbaar gemaakte stukken
blijkt dat dit plan gepaard gaat met bijkomende
vaste kosten van sowieso 160.000 euro.
Dit maakt het onmogelijk om onder die twee ton

te blijven. Waarom heeft u dat de raad niet
vertelt, wil de SP weten van het college? Als dit
wordt geschreven is er nog geen antwoord.

Meer asfalt helpt niet
Hoe moeten de verkeersproblemen (files) in onze
regio worden aangepakt? Grofweg is de keuze
tussen meer asfalt óf beter gebruik van de
bestaande infrastructuur aangevuld met beter
openbaar vervoer. De SP kiest voor het laatste.
Meer asfalt helpt volgens ons niet omdat het
vroeg of laat – ook deskundigen wijzen daar op –
weer dicht slibt. Als dit geschreven wordt is de
SP bezig met de voorbereiding van een
publiekscampagne met folders.

Klem!
In de ogen van de SP heeft de gemeenteraad
door te kiezen voor het peperduur centrumplan
(kosten 23,6 miljoen euro gemeentegeld) zichzelf
financieel klem gezet. Om het benodigde geld
bijeen te schrapen komen tal van andere zaken in
het gedrang. Inmiddels erkent de gemeente ook
zelf dat ze in een financieel lastig parket zit.
Onder andere de nota grondbedrijf doet hiervan
verslag. Zo wordt een tekort voorzien op
nieuwbouwwijk Brandevoort 2 van 30 miljoen
euro. De voorstanders van het centrumplan staan
voor een dilemma: wáár moet het geld vandaan
komen als je aan dat plan niet wilt tornen?

Afdeling /organisatie

Bestuur
Het afgelopen jaar zijn twee leden uit het bestuur
vertrokken. Het bestuur bestaat op dit moment uit
zeven gekozen leden. In het inlegvel bij de
Tribune van januari hebben we een
vooraankondiging geplaatst dat leden zich
kandidaat kunnen stellen voor het bestuur.
Deze oproep is uitgebreider herhaald middels een
brief als bijlage bij de Tribune van februari.
Hierop zijn geen aanmeldingen binnengekomen.
Miranda Verdouw loopt al geruime tijd mee met
het huidige bestuur. Miranda was voorheen



voorzitter van afdeling Eindhoven, ze is beoogd
penningmeester. Het bestuur stelt voor om
Miranda als bestuurslid te kiezen. Tot slot: ons
streven is niet een heel groot bestuur. Niet de
kwantiteit maar de kwaliteit telt. Leden kunnen
overigens heel waardevol voor de afdeling zijn
ook zonder dat ze bestuurslid zijn.

Leden
Bij de vorige ledenvergadering telde de afdeling
(Helmond plus omliggende regiogemeenten) 584
leden. Op dit moment telt de afdeling 612 leden.
Een groei met 28 leden. We hadden ons echter
tot doel gesteld om te groeien met 100 leden.
Ook landelijk is de ledengroei niet zo fors als het
jaar ervoor. Niettemin hebben we landelijk de
VVD gepasseerd. De SP is nu in ledenaantal de
derde partij van Nederland.

Werkgroepen / ervaringen in Asten,
Someren en Deurne
De afspraak vorig jaar om meer leden actief bij
de afdeling te betrekken met werkgroepen is niet
uit de verf gekomen. Daarnaast was een
doelstelling om de werkgroepen in Asten,
Someren en Deurne meer vaste grond onder de
voeten te geven. Dit gaat met vallen en opstaan.

Scholing
Er is voortdurend debat, nieuwe ontwikkelingen
doen zich voor, kortom SP’ers dienen te leren.
Dit is het belang van scholing. We zijn op dit
moment bezig in overleg met de landelijke SP om
een scholingscursus in de steigers te zetten.

Extra spreekuur
Naast het spreekuur op woensdagavond is er nu
ook een spreekuur op maandagmiddag van half
twee tot half vier.

Conclusie
We hebben ons zelf bij de laatste leden-
vergadering doelen gesteld die maar ten dele
waar zijn gemaakt. Achteraf bezien hebben we
misschien té ambitieuze doelen gesteld.

Natuurlijk moeten we ambitie hebben maar we
mogen de praktische haalbaarheid niet uit het oog
verliezen.

Jaarplan t/m maart 2006
Een aantal werkzaamheden van een SP-afdeling
zijn een vanzelfsprekendheid: actief zijn, opkomen
voor de belangen van de mensen, blijven werken
aan meer leden en alert zijn op nieuwe
ontwikkelingen. Daarnaast verdienen de komende
periode de volgende zaken speciale aandacht.

§ scholing
Het belang van scholing (SP’ers moeten leren) is
hiervoor al toegelicht. Inmiddels is een
scholingsplan opgesteld. Het is zaak dit nu uit te
voeren

§ stadsfolder
Behalve dat we verantwoording afleggen aan de
eigen leden dienen we dat ook te doen tegenover
de rest van de bevolking. Een stadsfolder die
deur-aan-deur wordt verspreid is daarvoor een
geschikt middel. Waar zijn we mee bezig, wat zijn
onze standpunten? In de folder kunnen we dat
prima uitleggen. Dit jaar willen we in Helmond
tenminste één stadsfolder verspreiden.

§ Asten, Deurne en Someren
In deze plaatsen zijn individuele leden actief, soms
wat meer soms wat minder gestructureerd.
Daaraan meer handen en voeten geven blijft een
belangrijk punt van aandacht.

§ voorbereiding raadsverkiezingen
Maart 2006 zijn de gemeenteraadsverkiezingen.
Uit een eerste inventarisatie onder de leden zijn -
naast de zittende drie raadsleden - elf personen
naar voren gekomen met de bereidheid om hoog
op de kandidatenlijst te staan. Dit moet verder
worden uitgewerkt. Daarnaast dient er een plan
te komen hoe we de verkiezingscampagne gaan
aanpakken. Eind 2005 willen we hierover een
ledenvergadering organiseren.



Verslag

De ledenvergadering is gehouden op maandagavond 14 maart 2005. Lokatie: zaal
De Molen. Aantal aanwezigen: 37 leden waaronder drie leden uit Deurne en twee
uit Someren.

Planning van de avond: van 20.00 uur tot 21.00 uur bespreking jaarverslag /
jaarplan plus verkiezing nieuw bestuurslid. Van 21.00 uur tot 22.00 uur René
Roovers (medewerker SP-fractie Europees Parlement) over de dienstenrichtlijn.
De bijeenkomst is uitgelopen tot ruim half elf.

Alle leden hebben het jaarverslag / jaarplan ruim tevoren op papier toegestuurd
gekregen. Staande de vergadering is een toelichting gegeven aan de hand van
twee belangrijke kwesties: het sociaal tekortschietende volkshuisvestingsbeleid
van de gemeente (dreigende afschaffing sociale grondprijs) plus het Helmondse
centrumbeleid.

Het bestuur draagt Miranda Verdouw voor als bestuurslid. Hiervoor wordt een
kiescommissie ingesteld. De overgrote meerderheid van de leden stemt in met het
voorstel. Er zijn slechts twee blanco stemmen.

Een belangrijk punt uit het jaarplan voor de komende periode zijn de
raadsverkiezingen in 2006 en de voorbereiding daarvan. Bij binnenkomst hebben
de aanwezigen hierover een enqueteformulier ontvangen. Doel: peilen wat de
verwachtingen zijn voor de Helmondse SP. Met kan kiezen tussen “ik verwacht
winst” of “ik verwacht verlies” of “ik heb geen idee”. Uitkomst: zeven leden
“hebben geen idee”, alle anderen verwachten winst.

René Roovers licht de dienstenrichtlijn en het standpunt van de SP toe. Hij doet
dit met behulp van een film.

Gedurende de vergadering is er gelegenheid tot vragen stellen en discussie.
Daarvan wordt uitgebreid gebruik gemaakt. Vooral de dienstenrichtlijn maakt veel
discussie los. Conclusie is dat dit onderwerp veel meer aandacht verdient, zeker
gezien de negatieve gevolgen als de dienstenrichtlijn doorgang krijgt.

Hans Verbakel


